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Council meeting of 4 May 2016 
 

Motion under  
the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) 

 
 Hon WONG Yuk-man will move a motion under the 
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) at the 
Council meeting of 4 May 2016.  The motion is attached for 
Members’ consideration. 
 
2. The President has directed that the motion be printed in the 
terms in which it was handed in on the Agenda of the Council. 
 
 
 
 
 
 (Dora WAI) 

for Clerk to the Legislative Council 
 
Encl. 



2016年 5月 4日的立法會會議  
黃毓民議員根據《立法會 (權力及特權 )條例》  

動議的議案  
 
 

議案措辭  
 
 

本會委任一個專責委員會，調查 2016年 3月 27日晚上至 3月 28日凌晨
行政長官梁振英的家人涉嫌違反機場安全檢查的事件及其他相關

事宜；而該委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會 (權力及特權 )
條例》 (第382章 )第 9(2)條行使該條例第 9(1)條所賦予的權力。  
 

 
 
 

Motion under 
the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance 

to be moved by Hon WONG Yuk-man 
at the Council meeting of 4 May 2016 

 
 

Wording of the Motion 
 
 
That this Council appoints a select committee to inquire into the incident of the 
alleged airport security breach by the family members of Chief Executive 
LEUNG Chun-ying during the period from the night of 27 March to the small 
hours of 28 March 2016, and other related matters; and that in the performance 
of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the Legislative 
Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers 
conferred by section 9(1) of that Ordinance. 
 
 


